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Gemeente Boxtel 
T.a.v. het College van B&W 
Postbus 10000  
5280 DA  BOXTEL 
 
 
 
Betreft: voetpad langs Maastrichtsestraat 
 
 
Boxtel, 22 december 2008 
 
 
 
Geachte leden van het College, 
 
 
Graag vragen wij conform artikel 37 RvO uw aandacht voor het volgende. 
 
De SP-fractie vraagt uw College om een vrijliggend voetpad te realiseren naast de als 
fietspad ingerichte Maastrichtsestraat, voor wat betreft het gedeelte tussen de oversteek 
Brederodeweg/Rechterstraat en de stoep bij het winkelcentrum Oosterhof. Tevens vragen wij 
u om op deze route enkele banken te plaatsen.  
 
Conflictsituatie/Langzaam verkeersroute 
Het fietspad Maastrichtsestraat tussen de Brederodeweg en winkelcentrum Oosterhof wordt 
gebruikt door veel fietsers en veel voetgangers. Het is een belangrijke langzaam 
verkeersroute tussen het centrum, winkelcentrum Oosterhof en wijk Oost. Met name veel 
oudere voetgangers maken hier gebruik van. Omdat veel voetgangers bij gebrek aan een 
voetpad gebruik maken van het drukke fietspad, ontstaat er daar een conflictsituatie tussen 
beide verkeersgroepen. Over het pad fietsen veel scholieren en het pad wordt ook gebruikt 
door brommers en scooters, hetgeen tot gevaarlijke situaties leidt.  
 
Oudere voetgangers en zij die slecht ter been zijn, voelen zich vaak niet veilig op het fietspad 
en zijn gedwongen uit te wijken naar het grasveld achter de bomen. Bij slecht weer en door 
de bekende wateroverlast in wijk Oost, is het daar vaak drassig waardoor het gevaar van 
uitglijden en kleine ongelukjes aanwezig is.  
 
Overigens is het vreemd en onlogisch dat aan de zijde van de Rechterstraat/Brederodeweg 
een voor voetgangers en fietsers gescheiden oversteekplaats is, terwijl de voetgangers na 
het oversteken van de Brederodeweg letterlijk ‘het bos in worden gestuurd’, want daar ligt 
geen voetpad. 
 
Naar de mening van de SP-fractie is dit een onwenselijke situatie waar snel een einde aan 
gemaakt moet worden.  De SP is van mening dat verkeersstromen zoveel mogelijk 
gescheiden moeten zijn. Dat houdt ook in dat voetgangers zoveel mogelijk gescheiden 
moeten worden van fietsverkeer. Zeker in dit voorbeeld, waar sprake is van een duidelijk 
conflict en daaruit voortvloeiende gevaarlijke situaties. De aanleg van een vrijliggend voetpad 
kan dit probleem oplossen. Het zal naar onze mening nog meer voetgangers stimuleren om 
vanuit het centrum naar winkelcentrum Oosterhof en wijk Oost te gaan en vice versa.  
 
 
 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
Dit sluit prima aan bij het gemeentelijk beleid om het langzaam verkeer te bevorderen, 
alsmede het WMO-beleid dat mensen in staat moet stellen om mee te doen aan de 
samenleving.  
 
Banken en ontmoeting 
Ruimte voor een vrijliggend voetpad is voldoende aanwezig achter de bomen op het 
grasveld.  De bomenrij vormt dan een natuurlijke barrière tussen het fiets- en het voetpad. 
De SP-fractie stelt bovendien voor om op deze veelgebruikte langzaam verkeersroute een 
aantal banken te plaatsen. Deze vormen een rustpunt voor wandelaars en fietsers en 
nodigen uit tot spontane ontmoeting. Dit past naadloos in het streven van de Gemeenteraad 
om in alle wijken ontmoetingsplekken te realiseren.  
 
Dekking van de kosten kan gevonden worden uit het onlangs gereserveerde bedrag van een 
half miljoen euro voor het opknappen van stoepen, fiets- en wandelpaden en het (nog in te 
stellen) budget voor het creëren van ontmoetingsplekken.     
 
Onze fractie stelt in het kader van voorgaande de volgende vragen aan uw College: 
 

1. Bent u met ons van mening dat de situatie bij de oversteek    
Rechterstraat/Brederodeweg naar Oosterhof, waarbij voetgangers hun weg niet over 
een voetpad kunnen vervolgen en ‘het bos in gestuurd worden’, hoogst ongelukkig en 
onacceptabel is? 

2. Bent u met ons van mening dat er ongewenste situaties (kunnen) ontstaan, omdat 
zowel fietsers als voetgangers gebruik maken dit drukke fietspad? 

3. Bent u met ons van mening dat dit vooral voor oudere mensen en zij die slecht ter 
been zijn, gevaarlijke situaties kan opleveren? 

4. Bent u bereid om een voorstel te ontwikkelen om achter de bomen een vrijliggend 
voetpad te realiseren? 

5. Bent u bereid om op deze route enkele banken te plaatsen die dienst doen als rust- 
en ontmoetingsplekken?    

 
 
Met vriendelijke groet, 
 
 
 
 
Eric van den Broek, 
Fractievoorzitter SP 


